
Finansudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 10. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 2
Aktstykke om puljen til almennyttige kulturelle projekter

Spørgsmål 1

Hvorfor udloddes der ikke mere i denne omgang? Der er en stor videreførelsespulje fra

tidligere år, men i stedet for at udlodde lidt af den pulje, så udloddes der mindre end årets

beløb, således at videreførelsespuljen stiger til 2020. Hvad skyldes den prioritering?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Jensen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel

formand
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